

# 最新往返香港伦敦旅游政策

## 出境（香港-伦敦段）

- 所有11岁或以上的入境英国人士需持离境前72小时由认证机构签发的新冠病毒检测阴性结果，必须为英文、法文或西班牙文，并不接受中文版本。
- 不论是在家中或酒店隔离，都必须在10日隔离期的第2日及第8日，分别进行两次新冠病毒检测。
- 登机前必须填写健康申请表。
- 由于检查检疫文件需时，强烈建议客人预留时间，提早起飞前3小时抵达机场进行值机手续。

To book tests and quarantine hotel package



Passenger Locator Form



➤ 英国政策官方资讯：<https://www.gov.uk/government/collections/coronavirus-covid-19-transport-and-travel-guidance>

\* 以上措施为截止到3月1日的要求，请实时关注各国防疫政策变动，请见官网及关注相关政府机关的通知  
<https://flywith.virginatlantic.com/gb/en/news/coronavirus/travel-restrictions.html>

# 最新往返香港伦敦旅游政策

- 现时中国及香港并非在红色名单当中，暂不强限制定于酒店隔离，惟仍然需要自我隔离 (Self-isolation) 及于隔离期间进行检测。
- 入境英国之旅客必须于指定CTM网站预订其新冠病毒测试包 (Covid Test Kits) 。  
<https://quarantinehotelbookings.ctmportal.co.uk/>
- 客人须按指示进行预订及准备有关检疫文件。完成预订后，客人将会收到两封邮件。



## **Choosing your quarantine package**

### **For travellers arriving into England**

If you are arriving into England regardless of your final destination within the UK and have visited or passed through a country on [the list from which travel to the UK is banned](#), (sometimes called the 'red list') in the 10 days prior to your arrival then you are required by law to book a 10 day (11 night) managed quarantine package which includes your hotel stay, food and beverages, transfers, security and 2 Covid-19 tests. This is called the Managed Quarantine Package.

### **PROCEED TO MANAGED QUARANTINE PACKAGE**

If you have not travelled through these countries, but are arriving from any other international destination to England you are required to book and pay for 2 Covid-19 test kits, to use while you complete your period of mandatory quarantine. This is called the Covid Testing Package.

### **PROCEED TO COVID TEST KITS**

*You must have a confirmed invoice from CTM prior to travel to England and Scotland.*

You will receive the following 2 documents from CTM;

- 1) A confirmation – to let you know that your booking is processed (Which will be emailed to you from [North.hotels@travelctm.com](mailto:North.hotels@travelctm.com))
- 2) An Invoice – to let you know your booking has been accepted. *You will receive your invoice 24 hours before departure into the UK. The number on the invoice is the number you must use when completing your PLF form. If you do not have this invoice you will NOT be able to complete the PLF. The Invoice will be sent to you from the following address: [donotreply@eu.travelctm.com](mailto:donotreply@eu.travelctm.com)*

### **Passenger Locator Form (PLF)**

You must complete this form online before you arrive in the UK.

<https://www.gov.uk/provide-journey-contact-details-before-travel-uk>

\* 以上措施为截止到3月1日的要求，请实时关注各国防疫政策变动，请见官网及关注相关政府机关的通知

<https://flywith.virginatlantic.com/gb/en/news/coronavirus/travel-restrictions.html>

# 最新往返香港伦敦旅游政策

1. 确认信 (confirmation) :  
显示预订正在处理中

2. 发票 (invoice) : 确认预订已完成, 邮件将于航班起飞前24小时发出,  
发票号码需填写于申报表 (Passenger Locator Form)内的订单号栏 (Booking reference)

From: UK Arrivals Quarantine Hotel <North.hotels@travelctm.com>  
Date: 19 February 2021 at 16:18:25 GMT  
To: [REDACTED]@gmail.com  
Subject: 2 COVID Test Kits Confirmation ID:RUWQBF



**You booking has been received**  
Confirmation ID: **RUWQBF**  
In case you have any enquiry, please contact us at 01274 726424 or North.Hotels@travelctm.com quoting the confirmation ID above.

**2 COVID Test Kits**

Travelling From  
USA

Travellers  
2 Adults

Arrival Port  
London Heathrow

Flight / Eurostar Ferry Number  
VS006

Arrival In UK  
21 FEB 2021



This is the reference that should be on the PLF

Invoice No. **6029133**

UK Quarantine COVID Test Kit - Corporate Travel Management  
85 Queen Victoria Street  
London  
EC4V 3DF

Office: Covid Test  
Order No: 3827753  
Salesman: 6801 UK Quarantine Site / UNQCHN  
Booking No: RUWQBF

Date: 19/02/2021  
Appointed Date: 21/02/2021  
Return Date:

Customer No: GBMGVWKE11

Page 1 of 1

Product Detail	Description	Document	Serial No.	Amount Est. Val	Amount Est. Val
UK Arrival Flight No VS06	Telephone No [REDACTED]	Traveler Name [REDACTED]	Traveler Name [REDACTED]		
Traveler Name [REDACTED]	Passport no 2 [REDACTED]	Passport no 3 [REDACTED]	Passport no 4 [REDACTED]		
Passport no 1 [REDACTED]	Point of Origin [REDACTED]	Billing Address Line 1 [REDACTED]	Billing Address Line 2 [REDACTED]		
Billing Address Line 3 [REDACTED]	Billing Address Line 4 [REDACTED]	Delivery Address Line 1 [REDACTED]	Delivery Address Line 2 [REDACTED]		
Delivery Address Line 3 [REDACTED]	Delivery Address Line 4 [REDACTED]				
OK - Reported to Resins - Corporate Travel Management - Authorisation [REDACTED] Amount: GBP 420					
Covid Test	LONDON	WXXXX 0		420.00	420.00

Hotel/Seat Fee 0.00 0.00  
Total Est. Val 420.00 0.00 Total Val 0.00  
Total Est. Val 420.00

Paid By Credit Card VI XXXXXXXXXXXX XXXXXX 420.00

Form of Payment Merchant Total GBP 0.00

 Corporate Travel Management (United Kingdom) Ltd, Registered Number GB 2229094  
Registered Office: 85 Queen Victoria Street, London, EC4V 3DF  
Vat Registration No. GB263 951 15

Covid Test  
INSTEAD REWQBF  
Tel: +44 1274 726424

This is the reference that should be on the PLF

Invoice No. **6029133**

NAME: [REDACTED]  
PASSPORT NUMBER: [REDACTED]  
DATE OF SUBMISSION: 20 February 2021 14:58 Greenwich Mean Time (GMT)  
FORM: Public Health Passenger Locator Form  
REFERENCE: UKVI\_5ZAA002899001  
REGISTRATION EMAIL: [REDACTED]@gmail.com

No

Have you visited a Red List country within the last 10 days and/or are required to quarantine in a government approved facility?  
If you are travelling directly into Scotland from outside of the Common Travel Area, you are required to enter managed isolation unless you are eligible for an exemption; or if you are travelling from the Republic of Ireland you are only required to enter managed isolation if you have been in a Red List country in the last 10 days.

Are you required to complete Covid tests? Yes  
What is your booking reference for your Covid tests? **6029133**  
What is the name of your test provider if you have opted into Test to Release? n/a  
Arrival location London Heathrow Airport (LHR)

---

**Personal information**  
Email address [REDACTED]@gmail.com

---

**Your Profile**

\* 以上措施为截止到3月1日的要求, 请实时关注各国防疫政策变动, 请见官网及关注相关政府机关的通知  
<https://flywith.virginatlantic.com/gb/en/news/coronavirus/travel-restrictions.html>